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SKRIFTLIG FRÅGA E-1366/04
från José García-Margallo y Marfil (PPE-DE) och Cristina Gutiérrez-Cortines (PPE-DE)
till kommissionen

Angående: Avledning av vatten i floden Ebro

Den nya spanska regeringen har meddelat att den önskar ta fram alternativ till avledningen av vatten i 
floden Ebro. Även om den nya regeringens avsikter är något oklara tycks de bestå i uppförandet av 
fler avsaltningsanläggningar längs den spanska Medelhavskusten (fortfarande är det inte känt vare sig 
hur många anläggningar det rör sig om eller var de kommer att placeras). I regeringspartiets 
valprogram nämns aldrig vattenramdirektivet.

Vad anser kommissionen om uppförandet av avsaltningsanläggningar, i synnerhet med avseende på 
energikonsumtion, driftskostnader och vattenkvalitet? Stödjer kommissionen den finansiella analys 
som lades fram i Bryssel och i vilken det hävdas att kostnaden för varje kubikmeter vatten som härrör 
från avledningen i floden Ebro är 0,23 euro?

Enligt denna finansiella analys ligger driftskostnaderna för avsaltningen på omkring 0,3 euro/m3. Om 
man till detta lägger amorteringen av investeringarna och transporten av vattnet stiger kostnaden till 
0,6 euro/m3. Anser kommissionen att det i ekonomiska termer är rimligt att lägga ner avledningen och 
ersätta den med avsaltningsanläggningar?


